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Alexandra House hvad nu? 

Vi har i Seniorrådet fulgt den seneste debat om Alexandra House, og på opfordring kommer vores 

bidrag hermed. 

Grønne arealer er vigtige for alle, moderne bynære boliger ønskes af mange, og udbud af større 

boliger til børnefamilier er vigtigt for et mangfoldigt samfund.   

Alexandra House har en enestående central beliggenhed, når det drejer sig om at skabe et hus for 

unge mennesker. Et sted, hvor de kan mødes, dyrke hobbies og sport, spille sammen m.v. Og et 

sådant sted er der absolut brug for i Fredensborg by! Men samtidig kunne stedet også bruges af 

seniorerne i formiddagstimerne, hvor der kan dyrkes yoga og gymnastik eller andre aktiviteter, 

hvor man mødes socialt. På den måde bliver stedet udnyttet fuldt ud! 

Mange vil gerne flytte fra deres for store boliger over i noget velegnet mindre med god adgang til 

offentlig transport. Og det vil nye boliger ved Alexandra House give. I overskud kommer der fornyet 

udbud af større boliger, som kan tiltrække børnefamilier. 

En løsning med sammenlægning af postgrunden og Alexandra House ser vi som en mulighed for at 

give plads til bevarelse af en stor del af det grønne område samtidig med at der skabes plads til 

bebyggelse af et mindre antal, fleksible, mindre moderne boliger herunder tiny houses for såvel 

unge, singler som seniorer. 

Og husk endelig at langt de fleste seniorer er gode betalere til kommunekassen, de er rent faktisk 

en ressource for samfundet. 
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